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NOTULEN JAARVERGADERING IJSCLUB “ORANJEWOUD” 
GEHOUDEN OP 24 JANUARI 2001 BIJ RESTAURANT “DE KONI NGSHOF” 

 SEIZOEN 1999-2000 
 
1 Opening  
 
Om 20.10 uur opent voorzitter J. van der Zee de vergadering en heet 23 leden welkom. Er zijn geen 
op- of aanmerkingen op de agenda. 
 
2 Mededelingen en ingekomen stukken  
 
- Er worden twee kopjes koffie door het bestuur aangeboden 
- Iedereen wordt verzocht de presentielijst te tekenen 
- Op 17 februari is de feestavond met een optreden van het “Huzemer Toaniel” die het blijspel 

“de Goate” opvoeren. Kaartjes voor deze avond zijn vanavond ook verkrijgbaar. 
 
3 Notulen van de laatstgehouden jaarvergadering op 2 februari 2000  
 
De notulen worden goedgekeurd en vastgesteld. 
 
4 Jaarverslag secretaris (1-10-1999 tot 1-10-2000)  
 
Het jaarverslag van de secretaris wordt goedgekeurd en vastgesteld.  
 
5 Financieel overzicht penningmeester en verslag ka scommissie (W. Koopman en J. 

Smit)  
 
Het jaarverslag van de penningmeester wordt goedgekeurd en vastgesteld. 
De kascommissie verleent decharge aan penningmeester Kok. 
 
6 Benoeming nieuw lid kascommissie  
 
De heer J. Smit wordt bedankt voor zijn werkzaamheden als kascommissielid. De heer J. Muntendam 
(P. Bernhardweg 15) wordt bereid gevonden om met de heer W. Koopman (P. van der Hemstraat 10) 
de kas voor het seizoen 2000-2001 te controleren. 
 
7 Vaststellen contributie  
 
Er wordt besloten om de jaarlijkse contributie met ingang van volgend seizoen (2001-2002) te verho-
gen van ƒ 8,-- naar ƒ 10,--.  
 
8 Bestuursverkiezing  
 
Aftredend conform het rooster van aftreden zijn de heren Kok en Siebenga en mevrouw Post. Beide 
heren zijn zonder tegenkandidaten herbenoemd. Mevrouw Post is niet opnieuw verkiesbaar wegens 
een verhuizing. In haar plaats wordt mevrouw Margriet Leemburg benoemd. 
Mevrouw Post wordt voor haar inzet bedankt met een kadobon en een bloemetje. 
 
9 Stand van zaken met betrekking tot de schaatsvoor ziening aan de Cissy van Marxveld-

laan  
 
Nadat de ledenvergadering op 2 februari 2000 akkoord was gegaan met het voorstel om op basis van 
het met de gemeente bereikte compromis verder te werken aan de daadwerkelijke realisering van een 
schaatsvoorziening in Oranjewoud, is dit per omgaande medegedeeld aan de gemeente. Op 25 juli 
2000 wordt formeel in een B&W vergadering door de gemeente besloten akkoord te gaan met het 
aanleggen van een schaatsvoorziening in Oranjewoud. Op 28 juli ontvangt de ijsclub een voorstel voor 
een overeenkomst. 
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Met de formuleringen in het voorstel kan het bestuur niet akkoord gaan. Dit wordt medegedeeld aan 
de gemeente die aangeeft met een aangepast voorstel te zullen komen. Na herhaaldelijk aandringen 
volgt er op 1 november een overleg tussen de ijsclub en de gemeente. Bij brief van de gemeente van 
2 en 9 november 2000 worden de gemaakte afspraken correct weergegeven en is de overeenkomst 
met de gemeente getekend. 
 
Reeds voor de ondertekening van de overeenkomst was de gemeente inmiddels begonnen met de 
aanleg van de schaatsvoorziening. Zoals een ieder heeft kunnen zien is de baan inmiddels gereed en 
is er rond de kerstdagen ook reeds op geschaatst. 
 
Het is inmiddels gebleken dat de nutsvoorzieningen niet meer voor de winter aangelegd kunnen wor-
den. Bovendien is het bestuur van mening dat de zuidelijke doorgang breder moet. Ook lekt er door de 
afwateringssluis water uit de ijsbaan (sluis sluit niet goed af). Na afloop van de winter en voor het 
nieuwe winterseizoen zullen door de gemeente de puntjes op de “i” gezet moeten worden. 
 
Voor het komende winterseizoen zal het bestuur o.a. moeten zorgen voor een tijdelijk onderkomen 
aan de baan (een grote verrijdbare directiekeet wordt aan gedacht), verlichting en geluid en een plek 
voor het baanveegmateriaal. Speciale aandacht vergen de verkeersveiligheid (veilig kunnen overste-
ken bij de Maria Louiselaan, daar komt het tijdelijke onderkomen) en publiciteit rondom de opening en 
het beschikbaar zijn van de ijsbaan. Verder denkt het bestuur aan het vormen van groepen vrijwilligers 
om een aantal activiteiten op te kunnen pakken met name als er daadwerkelijk geschaatst kan worden 
(baanvegen, verkoop koek en zopie enz.).  
 
10 Rondvraag  
 
• Mevrouw G. Hakkert vraagt waarom er geen nieuwsbrief is verschenen waarin de stand van za-

ken met betrekking tot de ijsbaan werd beschreven. Dit ondermeer om de betrokkenheid van de 
leden bij de ijsclub te vergroten. 

 
Het bestuur heeft gemeend dit jaar geen nieuwsbrief te hoeven laten verschijnen omdat er eigen-
lijk geen nieuws te melden was. De ontwikkelingen rondom de realisatie van de ijsbaan gingen 
plotseling zeer snel en tesamen met de rond de kerstdagen invallende winter zorgde dit ervoor dat 
ook het bestuur verrast was dat er reeds geschaatst kon worden. Volgend jaar zal er een nieuws-
brief verschijnen waarin in elk geval aan een ieder gemeld zal worden dat de ijsbaan gerealiseerd 
is en gebruikt kan gaan worden. 

• De heer J. v/d Wolf vraagt of de eventueel benodigde vergunningen voor muziek en tijdelijk club-
huis geregeld zijn. 

 
In de overeenkomst is vastgelegd dat er geen blijvende voorzieningen mogen worden aange-
bracht. Wel mogen er gedurende de wintermaanden enkele lichtpunten worden geplaatst en een 
eenvoudige voorziening voor de vereniging, onder voorwaarde dat de daarvoor benodigde ver-
gunningen (indien noodzakelijk) verstrekt kunnen worden. 
In het overleg met de gemeente (de heer Brandsma) rondom de overeenkomst is geconcludeerd 
dat geen vergunningen noodzakelijk zijn om de bedoelde tijdelijke voorzieningen te realiseren. 

 
11 Sluiting 
 
Om 21.10 uur sluit de voorzitter de vergadering en bedankt de aanwezigen voor hun komst. Iedereen 
wordt uitgenodigd voor de diavoorstelling met dia’s uit de jaren zestig van ijsclub Oranjewoud. 
 


